ΕΠΑΝΑΛΗΠΤΙΚΕΣ ΑΣΚΗΣΕΙΣ  17ης  ΕΝΟΤΗΤΑΣ
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Όνομα ____________________
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1. Συμπληρώνω προσεκτικά τις καταλήξεις:
	Το χταπόδι___
	Το στάχ___
	Το οξ___

	Το λεμόνι___
	Το δόρ___
	Το σπαθ___

	Το βράδυ___
	Το ποντίκ___
	Το δάκρ____

	Το δίχτυ___
	Το τραπέζ___
	Το μαχαίρ___


2. Σχημάτισε φράσεις βάζοντας το δεύτερο ουσιαστικό στη Γενική:
· τα φύλλα  -  τα δέντρα
( τα φύλλα των δέντρων

· τα εξώφυλλα  -  τα βιβλία
(_________________________________________
· η φλόγα  -  το κερί

(_________________________________________

· τα πλοκάμια  -  το χταπόδι
(_________________________________________

· τα λέπια  -  τα ψάρια

(_________________________________________

· οι κορυφές  -  τα βουνά
(_________________________________________

· οι νιφάδες  -  το χιόνι

(_________________________________________

· οι ρίζες  -  τα φυτά

(_________________________________________
3. Συμπληρώνω τα κενά των λέξεων με  -ο-  ή με  -ω- :
το βουν___


εγώ τρέχ___

εγώ παίζ___ 

το τρέν___

το ποδήλατ___

εγώ τραγουδά___
εγώ θα μιλήσ___
το παγωτ___
εγώ γελά___

εγώ χτυπά___       
το δέντρ___
          
το φυτ___

4. Συμπλήρωσε τις προτάσεις φτιάχνοντας επιρρήματα από τα επίθετα της παρένθεσης:

· Μην κάθεσαι στον ήλιο ______________________ (μεσημεριάτικος).

· Περάσαμε ___________________ (υπέροχος) στην εκδρομή.

· Νομίζω πως δεν έγραψα ________________ (σωστός) την ορθογραφία.

· Ο Γιάννης μιλούσε ______________ (δυνατός) για να τον ακούν όλοι.

· Έτρεξα _______________ (γρήγορος) για να μη με φτάσουν.

· Έπεσε και χτύπησε γιατί περπατούσε _________________ (απρόσεκτος).

· Ο πατέρας φρενάρισε _________________ (απότομος).

5. Φτιάχνω επιρρήματα από τα επίθετα, όπως στο παράδειγμα :

δυνατός   δυνατά


χαλαρός  ________________

γρήγορος  ____________

όμορφος  ________________

έξυπνος  _____________

βασικός  _________________
γελαστός  _____________

δύσκολος  ________________
6. Υπογραμμίζω τα επιρρήματα και γράφω προτάσεις με το αντίθετο τροπικό επίρρημα, όπως το παράδειγμα:

Η δασκάλα μιλάει δυνατά.


Η δασκάλα μιλάει σιγά.

Εγώ περπατάω γρήγορα.


___________________________________
Ο Νικόλας οδηγεί προσεκτικά.

___________________________________
Πλήρωσα πολύ ακριβά.


___________________________________
Περάσαμε πολύ όμορφα.
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Όλα τα ουδέτερα ουσιαστικά σε –ι γράφονται με


γιώτα (ι).





Εξαιρούνται:


βράδυ, δάκρυ, στάχυ, δόρυ, δίχτυ, οξύ.





ΕΠΙΡΡΗΜΑ  είναι μία λέξη που δεν κλίνεται και συνοδεύει πάντα ένα ρήμα και το συμπληρώνει. Μπορεί να φανερώνει τρόπο ( το πώς ), χρόνο ( το πότε),  τόπο ( το που), ποσότητα ( το πόσο ) 


π.χ  Τρέχω γρήγορα    ( δείχνει τρόπο, το πώς )


       Ο Κώστας ανέβηκε επάνω  ( δείχνει τόπο, το που)


       Η γιαγιά μου θα έρθει αύριο ( δείχνει χρόνο, το πότε)


       Όταν περπατάω σε παγωμένο δρόμο, φοβάμαι λίγο  ( δείχνει ποσότητα, το πόσο)











